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Mi a szégyenletes?
VISSZHANG - XLVI. évfolyam 25. szám, 2002. június 21.

Szégyenletesnek tartom, hogy az az Oriana Fallaci meri "védelmébe venni" Izraelt és a zsidókat, aki a
muzulmánok és az arabok elleni kultúrrasszista őrjöngéseivel hívta föl magára a figyelmet 2001.
szeptember 11-e után (Az antiszemitizmusról, ÉS, június 14.). Ez akkor is szégyenletes, ha Fallaci
kisasszonynak egyben-másban igaza van. Fallaci kisasszony csak ne védje a zsidókat. A zsidókat majd
megvédik a becsületes emberek.<?xml:namespace prefix = o ns = "urn:schemas-microsoft-
com:office:office" />

Sajnálatosnak tartom, hogy az ÉS helyesnek tartja, hogy efféle olcsó bulvárszemetet publikál. A közel-
keleti tragédia által kiváltott európai hisztéria így is elég súlyos, a Fallaci-féle elfogult és tudatlan üvöltözés
senkin és semmin nem segít.

Szégyenletesnek tartom, hogy ilyen dőreségekkel foglalkozunk, miközben világszerte lángolnak a
zsinagógák.


